
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
19. 10. 2017 
Koleje Podolí 

Zápis provedl: Michal Kothera 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:06 

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a zeptal se, zda může vést schůzi. Nikdo z 
delegátů nemá námitky. Dále seznámil delegáty s ním navrženým programem, který byl 
zaslán do konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
Představují se: 
Vladimír Jelínek z klubu Buben,již byl delegátem, ale kvůli absencím přišel o mandát. Nyní              
je v krizovém managementu pozastaveného klubu Buben, 
Anna Rojková z klubu BEST (od července je ve funkci secretary), studuje FSv, 
Jan Vacek čeká ho poslední měsíc jako předsedu klubu eFDrive, 
Martin Průcha za ISC, studente FEL. 
 

3 Schválení zápisů 
Prezident navrhuje odložit schvalování zápisu na další schůzi, protože byl zaslán pozdě a             
ještě obsahuje drobné chyby. 
J. Rubáš se ujišťuje, že i když je v programu bod s hlasováním, tak není třeba hlasovat. 
 

4 Informace z klubů 
ISC: Připravuje Study abroad fair na FITu. 
ORLÍK: Probíhají volby, proběhl seznamovák na koleji, pokračuje nasazování nového          
serveru a informačního systému. 
SIN: 11. 10. bude společná párty SIN a MK, rezignoval zástupce Sinkuleho koleje, 24. 10.               
se budou hrát deskové hry, 17.-19. 11. bude výjezdko, nově je nasazené placení členských              
příspěvků online kartou, odešlo tak cca 25 % příspěvků. 
BEST: probíhá recruting, mají 15 nováčků, bude Travel Night, EBEC, připravují se HackDay 
GALIBI: proběhl první ročník seznamováku, cca 30 účastníků a i noví členové, bude             
deskový večer. 
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ČAJOVNA: 1. 10. zahájen standardní provoz, na Akci prvák SH nabráno hodně nových             
členů (aktuálně tedy 13 stávajících a 25 nových členů), bude grilovačka, teambuilding a             
cestovní večery. 
Křesťani: spolu s Akademickou duchovní správou zahájili akademický rok, mají nějaké           
nováčky, zvažuje se vytvoření Filmového klubu. 
BUBEN: klub je pozastaven, připravují se volby, proběhla akce prvák, jsou z ní nováčci. 
HK: bude končit představenstvo, připravují se volby, řeší e routery na koleji, hledá se              
správce sítě, ve spolupráci se SUZ probíhá rekonstrukce studovny, zvažuje se instalace            
dalších kamer do posilovny, bude seznamovací grilovačka. 
Silicon Hill:  proběhla Akce prvák, jsou nějací nováčci, připravujeme Halloween. 
FIT++: sešel se celý klub, nejspíš budou před fakultou nabízet svařák, letos bude oficiální              
fitpárty. 
EFD: proběhl seznamovák UZEL a s ním související akce, chystá se noc na fakultě. 
POD: 11. 10. byla akce prvák s největší účastí v historii, takže byla poprvé v menze,                
probíhá výměna nábytku na blocích 
 

5 Info z AS ČVUT 
Na zasedání není přítomen nikdo z AS ČVUT. 
J. Šebák informuje, že probíhají volby rektora, je 5 kandidátů - prof. Kohoutková, prof. 
Konvalinka, prof. Pěchouček, doc. Petráček a prof. Tvrdík. Proběhla streamovaná diskuse s 
kandidáty, 25. října budou volby. 
 

6 Situace v klubu Buben 
J. Šebák shrnuje průběh dění kolem klubu Buben: 
březen 2017: 

dle účetní závěrky za rok 2016 má být ve fyzické pokladně klubu Buben přes 100 tisíc 
Kč. Vysvětlení M. Dvořákové bylo, že nestihla peníze vložit na účet, 

po urgencích M. Dvořáková dodala vyúčtování akce MayDej a pokladny, 
v následujících měsících proběhly další výběry hotovosti z účtu klubu Buben M. 

Dvořákovou, 
J. Šebák požádal Kontrolní komisi o prověření hospodaření klubu Buben, 

13. 9.: 
proběhla kontrola Kontrolní komisí, přímá kontrola pokladny nebyla možná, neb údajně 

zapomněla PIN k trezoru, 
25. 9.: 

po opakovaném posunutí termínu pro dořešení situace byla Centrálou SU (Šebák, 
Jeřábek, Kothera) za účasti V. Huvarové (KK) a K. Pithartové (Buben) zapečetěn a zabaven 
trezor klubu Buben, 
26. 9.: 

zámečníkem otevřen trezor, ve které se krom klubových dokumentů nenacházela 
žádná hotovost, celá situace byla konzultována s Mgr. Štolem (právník SU), M. Dvořákové 
byly okamžitě zablokovány přístupy k bankovnímu účtu klubu a o aktuálním stavu byl 
informován parlament. 
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28. 9.: 
CEN SU pozastavila činnost klubu Buben, obdržela rezignace 3 členů představenstva, 

čímž došlo v souladu s klubovými stanovami k rozpuštěnípředstavenstva a následnému 
jmenování krizového managementu. S pravomocemi představenstva klubu BUK CEN SU 
schválila rozpočet klubu Buben a odpuštění členských příspěvků aktivním členům. 
Průběžně byla M. Dvořáková vyzvána k vysvětlení situace a srovnání stavu pokladny. 
16. 10.: 

po dalších termínech, ve kterých nebyly dodány M. Dvořákovou požadované informace, 
CEN SU požádala Mgr. Štola o zaslání výzvy M. Dvořákové s informací o případném podání 
trestního oznámení za podezření ze zpronevěry. 
 
V diskusi jsou vysvětlovány další detaily kolem proběhlých událostí a připravovaných dalších 
kroků, např. informace o tom, že předseda je dle Stanov SU zodpovědný za stav klubové 
pokladny a podpisem jmenovacího dekretu stvrzuje znalost Stanov SU. Podobná situace s 
chybějící hotovostí resp. účetních dokladů byla před několika lety v Silicon Hillu, tehdy ale 
došlo k uznání viny a dohodě na splátkovém kalendři. 
 
V. Jelínek zodpovídá dotazy mířené směrem ke klubu Buben: pokladník skončil ve své funkci 
začátkem roku 2017 a nebyl jmenován nový. 
 
J. Šebák dodává a/nebo reaguje na dotazy: situaci je třeba vyřešit co nejdříve a transparentně 
i z toho důvodu, že M. Dvořáková je členkou AS ČVUT. Celou situaci řešil i s bývalými 
předsedy a prezidenty SU. Zvažuje se příprava interního předpisu omezujícího maximální 
hotovost na pokladně klubu, tématu bude věnován prostor na následujícím výjezdním 
zasedání SU. Dále připomíná účetní firmu ORSE, kterou SU založila a vlastnila, po sporech s 
S. Šmejkalem (a následně i soudních sporech) byla v roce 2015 podepsána dohoda o 
narovnání. 
 
Delegáti se shodují, že za současného stavu není třeba k problému hlasovat o žádném              
usnesení. 
 

7 Schválení aktualizovaných Stanov klubu BEST Prague 
 
A. Rojková představuje nové stanovy BEST Prague: došlo k přejmenování na BEST Prague, 
zpřesnění práv a povinností Boardu, doplnění práv a povinností členů a pojmenování pozice 
místopředsedy = secretary. 
 
Na návrh J. Šebáka čteme celé stanovy nahlas na “Schillerovský způsob”. 
 
Ve stanovách jsou opraveny drobné chyby - duplicitní body a chybějící slova. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu BEST ve znění, v jakým            
byly zaslány 12. 10. do konference parlament s opravou číslování dokumentu a            
nahrazením slova BEST spojením BEST Prague v článku V, bod 1g) věta první.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 
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BEST zapracuje schválené úpravy a upravenou verzi si schválí Boardem. 
 

8 Žádost spolku Engineers Prague o externí členství v SU ČVUT 
 
Aleš Příhoda představuje sebe a spolek Engineers Prague. Engineers Prague, dříve Technika 
Praha) je hokejový vysokoškolský hokejový tým ČVUT, VŠE a ČZU. S ČVUT spolek 
spolupracuje skrz Vysokoškolský sportovní klub pod ÚTVS a získává tak finance. 
 
Stanovy vycházejí ze stanov interních klubů SU, takže se “zbytečně” zavazují k dodržování 
některých interních předpisů. 
 
J. Šebák dodává, že s hokejovým týmem se spolupracuje již delší dobu a vzájemně se 
propagujeme. 
 
P. Valach navrhuje, aby na webu SU byly umístěny i stanovy externích klubů. O. Hába 
dodává, že dle stanov SU parlament projednává změny ve stanovách externích klubů . 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT přijímá Spolek Engineers Prague (IČO 06354858) za           
externí klub Studentské unie ČVUT.  ” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 
 
Probíhá standing ovation, prezidenti si třesou pravicemi. 
 

9 Schválení ekonomických činností Centrály - Hokejová bitva a Vánoční         
večírek 

 
J. Šebák se ujišťuje, že většina delegátů návrhy ekonomických činností četla, dodává, že 
bambam tyče k prodeji máme z minulých let a přechází k hlasování o Hokejové bitvě. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály “Hokejová         
bitva” ve verzi zaslané do konference Parlamentu 16. 10. 2017.” 
OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 
 
Vánoční večírek bude stejně jako vloni v Café Vítkov 13. 12. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály “Vánoční         
večírek” ve verzi zaslané do konference Parlamentu 16. 10. 2017.” 
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OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato 
 

10 Schválení ekonomické činnosti Halloween SH klubu Silicon Hill 
 
M. Kothera shrnuje ekonomickou činnost Halloween SH, J. Chudý (PR SH) doplňuje, že akce 
proběhne v Music clubu MischMasch s kapacitou 1000 osob, v klubu máme dojednané dobré 
podmínky - neplatíme nájem, klub řeší ostrahu, máme slíbenou provizi. Na organizaci se podílí 
i V. Bárta, neb má s akcemi tohoto rozměru zkušenosti. 
 
M. Kothera čte stanovisko Kontrolní komise zaslané do konference parlamentu, které se staví 
proti schválení ekonomické činnosti. M. Kothera stanovisku KK oponuje, neb poměr hlasů v 
hlasování není relevantní - relevantní je jen výsledek hlasování, který je v tomto případě PRO. 
 
Probíhá diskuse o tom, jak se mají připravovat akce pořádané kluby SU, kolik prostoru je 
možné nechat pro chyby, jak moc je SU pískoviště a jak moc profesionální organizace a co si 
u kterých akcí můžeme dovolit podcenit, … 
 
J. Rubáš sděluje, že představenstvo SH, by chtělo akci příští rok plánovat s podstatně větším 
předstihem, aby nedocházelo k podobným situacím. 
 
O. Hába se ptá, proč chce SH dělat akci mimo Strahov. J. Chudý odpovídá, že se inspirovali 
Welcome party a chtěli udělat něco většího než v minulých letech. Navíc i v minulých letech se 
Halloween konal mimo Strahov - klub Hvězda a klub Uhelna. 
 
J. Hanuš se ptá, co se stane, když se nevybere dostatek peněz na vstupu. Podle J. Chudého 
by se to stát nemělo - v minulých letech chodilo dost lidí a rozpočet počítá s pesimistickou 
variantou. 
 
M. Záveský se ptá, co je tak zvláštního na DJ Witchovi. Podle J. Chudého je známý a přitáhne 
lidi. 
 
Podle V. Huvarové bylo vedení SH i SU postaveno v podstatě před hotovou věc a 
neschválením ekonomické činnosti vystavujeme kluby a SU potenciálnímu problému. 
 
21:30 J. Šebák vyhlašuje přestávku do 21:37. 
 
21:39 končí přestávka, pokračuje zasedání, všichni delegáti jsou přítomni 
 
 
Usnesení: 
„Usnesení: Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu         
Silicon Hill “Halloween SH” ve verzi zaslané do konference Parlamentu 17. 10. 2017.” 
OHP: 13; 3:1:9 → Usnesení nepřijato 
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11 Různé 
ISC: plánuje se sjezd ITcomu (skupina IT v ISC interntional - týden od 20.11.) 

 

M. Dendis se ptá, zda existuje seznam firem, kde má SU nasmlouvané slevy. 

Jednotný seznam není, za SU máme oficiální dohodu jen s pivovary Lobkowicz. 

Myšlenka byla otevřena před rokem na výjezdním zasedání, kde se řešila možnost 

centrálního CRM, k realizaci se ale nedošlo. 

 

Se SÚZ se řeší kamery v posilovnách, které udržujeme, ale nemáme je v nájmu. 

 

Silicon Hill: 1. 11. bude Halloween party. 

 

FIT++: jak je to s SU a EET? 

Podle výkladu MF nesmí příjmy z ekonomické činnosti přesáhnout 300 tisíc 

nebo 5 % z celkového příjmu organizace. 5 % splňujeme, takže by se nám EET 

mělo vyhnout. 

 

Pod-O-Lee: panují obavy, aby se po výměně nábytku nezvedalo kolejné. 

Zvýšení by musel schvalovat Akademický senát, zvedání kolejného se řešilo i 

na diskusi s kandidáty na rektora, zatím není v plánu. 

 

M. Dendis se ptá, jak je u SÚZ definovaná studentská samospráva. 

Podle O. Háby je definovaná v domovním řádě. 

 

Informace Centrály SU: 

koncem září byl podepsán 4. dodatek k rámcové smlouvě s ČVUT, 

proběhne zasedání RSS a ZZSVS, J. Šebák apeluje na zástupce kolejních 

klubů, aby přišli, 

všechny kluby by si měly zařídit revize posiloven, 

proběhlo Ahoj Techniko, na některých fakultách nebyl dostatek studentů na 

zajištění Akce Prvák, na ŽSŽ bylo tradičně málo kllubů, 

dle vyjádření právníka nemusí být člen SU plnoletý, stačí, když je svéprávný, 

neměl by být ve volených orgánech, 

proběhlo výjezdní zasedání SU ČR v Ostravě, tamní unie prošla rebrandem a 

jmenuje se Younie, prohlédli jsme si areál Ostravského Majálesu (Vítkovické 

železárny), poprvé se účastnili zástupci ČZU, nezúčastnil se nikdo z VŠE - 

jednotlivé spolky nemají moc vůli se slučovat do větší organizace, 

na výjezdní zasedání SU ČVUT jsou stále volná místa, hlaste se, 

17. 11. proběhne pietní akce ČVUT před Hlávkovou kolejí, účastní se i 

zástupci SU, na večerní koncert v Betlémské kapli má SU k dispozici 50 vstupenek 

pro 2 osoby 

 

Kontrolní komise - V. Huvarová: 

kvůli zkušenostem z Bubnu proběhnou v klubech kontroly hospodaření 

kvůli problémům s předáváním vybavení Pod-O-Gym je doporučené co 

nejdříve zpracovat interní předpis na hospodaření s majetkem, 

 

J. Šebák informuje, že od V. Michalce obdržel rezignaci na post člena Kontrolní 
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komise 

 

M. kothera přislíbil pracovní schůzku k řešení GDPR v SU. 

Konec zasedání 22:38 

 

Zapisovatel: Michal Kothera 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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